

Postgraduate Diploma in Management (Digital Marketing)

PGDM
Level 7



The Postgraduate Diploma in Management, is a course catered for individuals who want to acquire the specialised knowledge and qualifications required to explore and enter into a different industry, or for existing professionals who aspire to career progression.

This course is structured with specialisation tracks that include 4 core modules and 3 elective modules in each of the major tracks as follows:

Postgraduate Diploma in Management Majors in:

Digital Marketing

DURATION
6 months (Full-time)
9 months (Part-time)

TO COMPLETE
Core (4 Modules)
Elective (2 Modules)

MODE OF TRAINING
BLENDED

COURSE FEE
SGD 7,000 (without GST)
SGD 7,630 (with GST)

Modules



Entry Requirements

Minimum Age: 21 years old

Language Proficiency:

- Attainment of IELTS 6.0 or equivalent, or
- A pass in ASCENSUS INSTITUTE's English Literacy Test with a minimum grade of 70%.

Minimum Academic:

Normal Entry:

- A Bachelor's Degree in any field of specialisation or equivalent.

Alternative Entry:

- Applicants with the minimum age of 30, who do not possess the above qualifications but have a minimum of 8 years working experience, may be considered for entry into this course.
- Evidence of previous employment will need to be provided, together with a reference from the current or recent employer (on letter-headed paper).

Please contact us
for more details

+65 6822 2212

Enquiries@ASCENSUS.edu.sg

www.ASCENSUS.edu.sg

管理学研究生文凭 (数码营销)

管理学研究生文凭是专门为想要获取专业知识和资格，以探索和进入不同行业的人士，或者为有职业发展抱负的现有专业人士量身定制的课程。

这门课程的结构包括专业方向，每个主要方向包括4个核心科目和3个选修科目，具体如下：

管理学研究生文凭，专业为 **数码营销**

 <p>课程时期： 全职6个月 兼职9个月</p>	 <p>完成： 核心科目 (4个科目) 选修科目 (2个科目)</p>	 <p>培训模式： 混合式</p>	 <p>课程费用： 新加坡元7,000 (不包括消费税) 新加坡元7,630 (包括消费税)</p>
--	---	---	--

科目单元

核心	01 营销管理
	02 财务与管理会计
	03 人力资本管理
	04 战略管理
选修	01 数据分析和决策
	02 数字营销环境与趋势
	03 数字营销技术

入学要求

最低年龄：21岁

语言能力：

- 达到雅思6.0或同等水平，或
- 通过Ascensus Institute的英语读写能力测试，最低成绩为70%。

最低学历：

普通入学要求：

- 任何专业的学士学位或同等学历。

备选入学要求：

- 年龄高于30岁，未获得以上学历但具有至少8年工作经验的申请者，可以被考虑录取该课程。
- 需要提供工作经验证明，以及当前或最近雇主的推荐信。